

Appendix
(Q.)
20th Dec.

Brought forward, £95 10 6 101 15 0
private funds of the Society,
acquired by subscriptions, 6 4 6

£101 15 0 101 15 0

Errors excepted.

Extracted from the minutes,
By order of the Committee.

(Signed) JAMES BROWN, jun. Secy.
C. Y. A. S.

St. Andrews, 12 Dec. 1828.

(Copy.)
Signed, H. GRIFFIN, Secy.
M. A. S.

RULES and REGULATIONS of the County of York Agricultural Society.

At a General Meeting of the Inhabitants of the County of York, held in St. Andrews on the 2d February 1826, Mr. John McMartin being called to the Chair, the purpose of the meeting was explained, and the following Resolutions were unanimously adopted, viz:—

Resolved, 1st. That the persons present form themselves into a Society, to be called the "County of York Agricultural Society," the object of which will be to improve the mode of Agriculture in the said County by every means in their power.

Resolved, 2d. That the officers of this Society shall be a President, two Vice-Presidents, a Treasurer and Secretary; and that a Committee of ten shall manage the business; all which officers shall be elected annually.

Resolved, 3d. That James Brown, Esquire, be President; Mr. John McMartin and Thomas Barron, Esquire, Vice-Presidents.

Edward Jones and Duncan McNaughton; Henry Chapman; Wm. Tennison; Jacob Schagel; Stephen Burwash; Thomas Cooke; John McEwett; Doctor A. Rice, were elected to form the Committee.

Mr. Guy Richards, Treasurer.
Mr. James Murray, Secretary.

Resolved, 4th. That the Committee draw up Rules for the better regulation of this Society.

Resolved, 5th. That those present immediately enter their names as members of this Society;—which Resolution was unanimously complied with.

(Signed) JAMES MURRAY, Secy.

On the 25th of March 1826, pursuant to public notice, a General Meeting took place, when the following regulations were unanimously adopted:—

1st. The object of this Society is to promote by its efforts and example, the science of Agriculture throughout the County, to give premiums in money or pieces of plate, agricultural publications or implements to the practical farmers who shall excel in the art of ploughing, cropping, raising stock of all kinds, in the dairy, planting of fruit trees, and the general improvement of farms, and home manufactures.

2d. There shall be a general meeting annually, on the 20th day of January, or day following, if it should fall on a Sunday, for the election of a President, two Vice Presidents, a Secretary and Treasurer, and ten

Montant d'autre part, £95 10 6 101 15 0
même les fonds particuliers
de Société, au moyen des
souscriptions, 6 4 6

£101 15 0 101 15 0

Sauf Erreurs,

Extrait des minutes,
Par ordre du Comité.

(Signé.) JAMES BROWN, Junr.
Secr. S. A. C. Y.

St. André. 12 Décembre 1829.

(Copie.)
H. GRIFFIN,
Secr. S. A. M.

REGLES et REGLEMENS de la Société Agricole du Comté d'York.

A une assemblée générale des habitants du Comté d'York, tenue à St. André, le 2 Février, 1826, Mr. John McMartin ayant été prié d'occuper la Chair, on expliqua le but de l'assemblée, et l'on adopta unanimement les Résolutions suivantes, savoir :

Résolu, 1er.—Que les personnes présentes se forment en une Société qui aura pour nom "Société Agricole du Comté d'York," et dont l'objet sera d'améliorer la manière de cultiver le sol dans le dit Comté, en employant pour cela tous les moyens en son pouvoir.

Résolu, 2e.—Que cette Société aura pour officiers un Président, deux Vice Présidens, un Trésorier et un Secrétaire, que toutes affaires de la Société seront conduites par un Comité de dix de ses membres, et que tous les Officiers seront élus annuellement.

Résolu, 3e.—Que James Brown, Ecuyer, soit Président, et que Mr. John McMartin et Thomas Barron, Ecuyer, soient Vice Présidens.

Edward James et Duncan McNaughton, Henry Chapman, Wm. Tennison, Jacob Schagel, Stephen Burwash, Thomas Cooke, John McEwett, et le Docteur A. Rice, furent élus membres constitutifs du dit Comité.

Mr. Guy Richards, Trésorier,
Mr. James Murray, Secrétaire,

Résolu, 4e.—Que le Comité prépare des Réglemens pour le meilleur gouvernement de cette Société.

Résolu 5e.—Que les personnes présentes inscrivent immédiatement leur noms comme membres de cette Société. Cette Résolution fut aussitôt exécutée.

(Signé.) JAMES MURRAY, Sec.

Le 25 Mars, 1826, suivant avis public, il y eut une Assemblée Générale de la Société, à laquelle les réglemens suivans furent adoptés unanimement.

1er.—L'objet de cette Société, est de contribuer par ses efforts et par son exemple aux progrès de l'art de l'agriculture dans tout le Comté, et de donner à cet effet des prix en argent ou des pièces de vaisselle, des instrumens d'agriculture, ou des ouvrages qui traiteront de cet art, aux Cultivateurs de profession qui excelleront dans l'art du labourage, celui de faire la Récolte, celui de cultiver toute espèce de Bétail, celui de la Laiterie, dans le plan des arbres fruitiers, et dans l'amélioration générale des fermes et des Manufactures Domestiques.

2e.—Il y aura tous les ans au vingtième jour de Janvier ou le jour suivant, si le premier se trouve un Dimanche, une assemblée générale pour l'élection d'un Président, de deux Vice-Présidens, d'un Secrétaire,

Appendice.
(Q.)
20 Dec.